
Verksamhetsberättelse	

Förra	hösten	inleddes	med	att	värva	phaddrar.	Phaddrar	är	benämningen	på	alla	
fantastiska	arkitektstudenter	som	varit	aktiva	i	mottagningen.	Dels	tillsattes	en	
ansvarsgrupp	bestående	av	sju	personer	inklusive	mottagningsansvarig,	som	i	år	gått	
under	namnet	Art	Director.	Dels	har	en	arbetsgrupp	tillsats,	i	år	vid	namn	Backstage.	De	
har	varit	indelade	i	grupper	som	var	och	en	fokuserat	på	olika	delar,	så	som	fest,	mat	och	
aktivitet.	Vi	har	hållit	möten	ganska	regelbundet	på	torsdagar,	i	lite	olika	
gruppformationer.	Under	våren	värvades	ytterligare	phaddrar	som	var	med	under	själva	
mottagningen,	i	år	vid	namn	Crew.	

AE rets	tema	för	mottagningen	har	varit	TV-program	och	Hilmer.	Det	gav	en	röd	tråd	genom	
hela	mottagningen	och	blev	ett	lyckat	koncept.	Detta	är	även	bakgrunden	till	de	olika	
gruppernas	namn	(Art	Director,	Backstage,	Crew	och	programledare).	Temat	har	det	
synts	i	katalogen	bl.a.	genom	att	schemat	presenterades	som	en	TV	tablå.	
nØllegruppernas	namn	kommer	från	TV-programmet	Wild	Kids	(Björnarna	och	Lejonen	
som	är	två	av	gruppernas	namn)	och	Hlera	aktiviteter	är	inspirerande	från	olika	Hilmer	
och	TV-program.	

Under	vårterminen	2020	kom	Corona	och	med	det	stora	förändringar	för	att	skapa	en	
säker	mottagning	för	alla	inblandade.	Coronaepidemin	ledde	till	att	i	princip	hela	vårens	
planering	skedde	på	distans.	Under	våren	planerade	vi	och	förberedde	för	olika	
scenarion,	utifrån	att	vi	inte	visste	hur	läget	skulle	vara	när	mottagningen	väl	skulle	
hållas.	Vi	avvaktade	också	med	så	mycket	utgifter	som	möjlighet	i	och	med	den	oklara	
situationen.	Då	beskedet	att	mottagningen	alls	skulle	genomföras	kom	i	början	av	
sommaren	fortsatte	vi	planera	och	förbereda	en	hel	del	under	sommaren.	Med	de	många	
restriktioner	som	blev	tydliga	allteftersom,	och	med	beslutet	från	skolan	om	att	vi	inte	
Hick	hålla	middagar	eller	andra	kvällsevent	i	skolan,	gjorde	att	mycket	behövde	planeras	
om.	Nya	lokaler	behövde	bokas	och	i	och	med	detta	även	oväntade	utgifter.	Detta	löste	vi	
bl.a.	genom	att	ta	ut	en	högre	kostnad	för	vissa	av	gasquerna.	Vi	förberedde	oss	även	på	
att	göra	Hlera	snabba	förändringar	vid	behov	under	själva	mottagningen	utifrån	hur	
situationen	såg	ut.	En	av	de	förändringar	som	skedde	med	kort	varsel	under	själva	
mottagningen	var	att	vi	valde	att	inte	åka	ut	till	Osqvik,	då	vi	bedömde	att	det	inte	skulle	
vara	säkert	att	genomföra.	

I	och	med	Corona	hade	vi	Hlera	aktiviteter	i	mindre	grupper.	Därför	kom	nØllegrupperna	
att	spela	en	större	roll	än	tidigare	år.	AE rskursen	var	uppdelad	i	fyra	nØllegrupper;	
Björnarna,	Vargarna,	Lejonen	och	Falkarna.	Till	dessa	grupper	hade	vi	speciella	phaddrar	
avsatta	som	hade	en	närmare	kontakt	med	de	studenterna.	Grupphaddrarna	har	i	år	
även	gått	under	namnet	programledare.	De	hade	möjlighet	att	kolla	av	att	alla	mådde	
bra,	kände	sig	delaktiga	och	fått	all	information.	nØllegrupperna	var	för	oss	som	viktigast	
i	början	då	vi	var	som	Hlest	nyantagna	där,	men	kom	att	ha	en	betydande	roll	genom	hela	
mottagningen.	



Då	det	har	funnits	en	stor	osäkerhet	inom	arkitekturbranschen	har	många	företag	i	år	
valt	att	inte	sponsra	oss.	Därtill	har	alla	AWs	som	planerades	från	början	ställts	in.	Vid	
några	tillfällen	har	vi	haft	kontor	på	campus	som	hållit	i	en	lunchföreläsning.	

Vi	har	i	början	av	höstterminen	2020	hållit	en	fyra	veckor	lång	mottagning	för	att	
välkomna	de	nyantagna	studenterna.	Under	denna	period	har	vi	anordnat	olika	typer	av	
aktiviteter	för	att	det	ska	Hinnas	något	för	alla.	Visionen	för	mottagningen	har	varit	att	de	
nyantagna	ska	lära	känna	varandra	och	skapa	en	kontakt	till	oss	äldre	studenter.	De	ska	
även	introduceras	till	sektionen,	THS	och	KTH.	

Under	mottagningen	hölls	Hlera	tävlingar,	samarbetsövningar	och	andra	lekar.	Vi	har	i	år	
haft	två	nØlledanser,	som	både	nØllan	och	phaddrarna	lärts	sig,	den	ena	till	Stay	the	
night	och	den	andra	till	Flytta	på	dej.	Vi	har	haft	Hlera	gasquer,	pubar	och	kvällsevent.	

Vi	höll	en	del	aktiviteter	med	andra	sektioner	för	att	de	nyantagna	ska	få	en	större	
förståelse	för	bredden	av	alla	de	utbildningar	som	Hinns	här	på	KTH	och	möjlighet	att	
skapa	kontakter	med	andra	studenter	på	högskolan.	En	del	samarbeten	ställdes	dock	in	
på	grund	av	Corona.	

När	phaddrarna	har	kul	har	nØllan	kul.	Vi	har	jobbat	med	att	inte	bara	nØllan	ska	må	bra	
utan	även	phaddrarna.	I	längden	ger	det	resultat	att	Hler	vill	fortsätta	vara	sektionsaktiva	
när	de	har	roligt.	Vi	har	jobbat	med	att	alla	ska	trivas	och	ha	kul	under	mottagningen,	där	
en	del	för	att	uppnå	det	har	varit	att	hålla	interna	event.		

Vi	avslutade	mottagningen	med	att	hålla	en	storslagen	nØllegasque	i	Nymble	där	nØllan	
blev	ettan.	Temat	var	röda	mattan	och	Hinkläderna	var	på.	En	festlig	avslutning	med	
möjlighet	att	se	tillbaka	på	mottagningen	och	blicka	framåt.		

Vi	hoppas	ettorna	har	haft	en	rolig	mottagning	och	är	taggade	på	att	tillsammans	med	
årets	phaddrar	vara	med	och	göra	nästa	års	mottagning	minst	lika	bra!	
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